
    ŽUPNE OBAVIJESTI 

PONEDJELJAK - 7.30 + Mikulić Mirjana, Stjepan i Marija  

UTORAK - 7.30 + Golubić Metoda, roditelji i braća  

SRIJEDA -kapelica- 7.30 + Vugrinec Jakup god. i obitelj 

ČETVRTAK -7.30 + Špiranec Stjepan i obitelj 

PETAK - 7.30  + Buhin Ivan i roditelji 

 U 19.00 skupna sv. misa umjesto subote! 

SUBOTA - župno hodočašće na Trsat - ovdje nema sv. mise! 

NEDJELJA – 15. KROZ GODINU   

  7.30 + župna 

  9.30 + Kosec Bolto i Gabrijela                                                                                       

11.00 +Domiter Ivica god. 

ŢUPNE AKTIVNOSTI: Dječji zbor – četvrtak u 19.00                                                                      

MEDITACIJA – SLABI  Bog uvijek izabire slabe. Izabrao je čovjeka od 

skoro sto godina i neplodnu osamdesetogodišnju ţenu za roditelje izabranog 

naroda. Izabrao je slaborječivog i mucavog Mojsija da govori kralju Nila, 

dječaka Davida da se suprotstavi Golijatu. Zašto? Zato da naučimo kako ništa 

nije ni u ljudskoj snazi, ni moći, niti ljudskoj govorljivosti, niti u snazi dječaka, 

nego je sve u Boţjoj snazi koja djeluje po ljudskoj slabosti. Ţeliš li slijediti Isusa, 

morat ćeš izabrati slabosti. Uči se na primjeru sv. Petra, na način na koji se on 

kajao. Nije vaţno koliko je puta pao niti kako je duboko pao. U trenutku kad je 

to spoznao, imao je dovoljno poniznosti da se smjesta obrati i zatraţi oproštenje 

brzinom koja ga je bez zastoja gurala naprijed prema svetosti koju je konačno i 

dosegao. Ključna riječ je brzina. Razlika izmeĎu svetaca i nas nije u tome što oni 

ne padaju kao mi. Razlika je u tome što je njihova poniznost tolika, da smjesta, 

bez odlaganja i odugovlačenja  zatraţe oprost, a to je uvijek mjera nečijeg 

ponosa. U ovim ljetnim danima koji su pred nama neka nam glavna zadaća bude 

ne izbjegavanje padova, nego rad na brzini podizanja. Kada prestaneš padati, 

znat ćeš da si dospio u nebo. Vaţno je ne prestati dizati se, jer svetost se postiţe 
jedino dugotrajnom borbom. 

Urednici:Marko Domiter, Sanja Vugrinec;  Odgovara: Josip Hadrović, ţpk.    

srpanj, 2011.   Široke Ledine 4, Trnovec, web: www.zupa-trnovec.hr  

e-mail: zupnilistic.trnovec@gmail.com, info@zupa-trnovec.hr 
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    Godina III. broj 32 (136) 3. srpnja 2011. 

DNEVNO PRIKAZANJE 

Boţe, naš Oče, prikazujem ti sav svoj dan. 

Prikazujem ti svoje molitve, misli, riječi, 

djela i trpljenja u jedinstvu s tvojim Sinom 

Isusom Kristom koji se tebi u Euharistiji 

trajno prikazuje za spasenje svijeta. 

Neka Duh Sveti, koji je vodio Isusa, 

bude danas i moj voĎa i moja snaga 

da mogu svjedočiti tvoju ljubav.  

A s Marijom, Gospodinovom Majkom  

i Majkom Crkve, molim te osobito ta nakane 

što ih sveti otac za ovaj mjesec 

preporučuje molitvama svih vjernika. 

Nakane apostolata molitve za srpanj 2011. 

Opća: Da kršćani pridonesu otklanjanju 

materijalne i duhovne patnje oboljelih od 

AIDS-a, osobito u siromašnim zemljama 

Misijska: Da redovnice koje rade u 

misijskim područjima budu svjedoci radosti 

EvanĎelja i ţivi znak Kristove ljubavi 

Biskupska: Da se djeca i mladi u svojim 

ţivotnim traţenjima i kušnjama ne odaju 

porocima, osobito drogi i alkoholu 

 

Popričesna molitva 

Gospodine, 

nahranio si nas 

boţanskim darovima. 

Molimo te, 

obdari nas  

spasenjem 

i ne daj da te ikad 

prestanemo 

hvaliti. 

http://www.zupa-trnovec.hr/
mailto:info@zupa-trnovec.hr


 KUTAK ZA DUHOVNI TRENUTAK 

Draga braćo i sestre! 

 U današnjem svijetu  su popularni samo bogati i uspješni i da bi 

takvima postali mnogi su spremni na sve i svašta. A u Isusovim očima takvi 

nemaju nikakvu cijenu. To jasno vidimo iz današnjeg evanĎelja. Isus se ne 

obraća niti kraljevima, niti ministrima, niti ondašnjim velikašima i 

bogatašima, nego se obraća siromasima, bolesnima, hendikepiranima, svima 

onima koji su na rubu društva. Svi su oni Isusu vredniji od onih bogatih i 

slavnih. I zato Isus jasno veli: „DoĎite k meni svi vi koji ste izmoreni i 

opterećeni, i ja ću vas odmoriti!“  

 Jer Isus i Crkva imaju što reći bolesnima, hendikepiranima, 

oţalošćenima, ljudima u bilo kojoj nevolji, svima onima koji nisu u prvim 

redovima suvremenog društva. A sve zato što Bog ne gleda na vanjštinu, 

nego na ono što je u srcu. Koliko takozvanih malih ljudi ima plemenitije srce 

nego mnogi uglednici.  

I zato Isusa nisu zanimali uspješni i veliki. Za njega je siromašna 

udovica vrjednija nego učeni zakonoznanac, farizej, koji je slovio kao učitelj 

i voĎa naroda. Više mu je značio carinik Matej nego napuhana veličina Pilat. 

Čovjek ne vrijedi onoliko koliko ima nego po onomu što on jest. To danas 

teško prihvaćaju kreatori javnog mnijenja, počevši od bezboţnih filozofa pa 

sve do različitih novinara koji misle da su pobrali svu pamet svijeta i da svoje 

liberalne i bezboţne ideje trebaju svima nametnuti kao jedini kriterij ţivota.  

Koliko god suvremeni svijet bio zaslijepljen uspjehom, bio je 

zadivljen dobrotom jednog blaţenog pape Ivana XXIII. Isto tako i dobrotom 

Majke Terezije kojoj nitko ne osporava svetost. Takvi bi ljudi nama trebali 

biti primjeri i uzori. Dobrota srca uvijek je suvremena i uvijek je potrebna. I 

to će razumjeti samo mali, obični i skromni ljudi, umišljene veličine svijeta to 

ne će razumjeti. 

Za kršćanina je najveći uspjeh, ako stekne sigurnost da ga Bog voli, 

da mu se uvijek smije obratiti, i onda kad mu sve ide od ruke kao i onda kad 

mu sve ide naopako. Drugim riječima kršćanin je uspio kad sebe i svoje dijete 

odgoji za karakterna čovjeka koji ima plemenito srce.  

Poslušajmo stoga Isusa i budimo ponizni i plemenita srca i naći ćemo 

spokoj dušama svojim, odnosno imati ćemo potpuni duševni mir i sigurnost 

da ćemo se kroz svu vječnost radovati kod Gospodina.   

  Josip Hadrović, župnik 

 ČEKAM TE VANI - RAZMIŠLJANJE 

Isus će biti proslavljen kad ljudi budu vidjeli njegove učenike kako se 

trude ţivjeti po evanĎelju i kako se meĎusobno ljube. To je jedini način na 

koji se Bog moţe istinski proslaviti. U jednom priručniku o molitvi nalazi se 

kratko poglavlje kojemu je autor dao naslov: Čekam te vani. Zamišlja 

kršćanina kako odlazi u crkvu, te mu se obraća ovim riječima. Vidim da 

odlaziš u crkvu. Vjerojatno ćeš se u njoj pomoliti. Ne marim za to hoćeš li 

stajati ispred oltara, ili pozadi, kod vrata, hoćeš li moliti sjedeći ili klečeći, 

hoćeš li moliti pognute glave i zatvorenih očiju ili ćeš buljiti u neku od 

slika… Sve su to izvanjske i nimalo komplicirane stvari pomoću kojih nije 

teško prevariti čovjeka. Čekam te vani. Kad izaĎeš iz crkve i kad se vratiš 

meĎu ljude, pripremi se na susret sa mnom. Tada ću te nemilosrdno pratiti, 

promatrati, suditi, a moţda i osuditi. Imam pravo to učiniti. Naime, ţelim 

znati jesi li u crkvi doista susreo Isusa. Jesi li razgovarao s Bogom? Da se nisi 

moţda s njime samo poigravao? Ţelim se uvjeriti čini li molitva čovjeka 

stvarno drukčijim, boljim; ţelim se uvjeriti upravo na tebi kao primjeru. 

Preuzeo si na sebe rizik molitve i nipošto ne misli da ćeš olako proći. 

Uvjerim li se da si ohol, pohlepan, sebičan, svadljiv, uvredljiv, zavidan, 

površan, da ne paziš na svoj jezik i svoje ponašanje…….znat ću da ti molitva 

ne valja. Uvjerim li se da u obitelji, u školi, na fakultetu, na poslu, u 

trgovini…ne umiješ s ljudima razgovarati, znat ću da ni s Bogom ne umiješ 

razgovarati. Ako ti neprestano treba netko tko će te hvaliti ili tješiti, znat ću 

da u crkvu nisi otišao slaviti Boga, već oboţavati sebe. Ali…budu li tvoje oči 

otvorene za nevolju bliţnjega, budu li tvoja usta izgovarala riječi mira, 

radosti, povjerenja i utjehe; bude li tvoja ruka podizala nemoćne; bude li 

tvoje srce imalo 

razumijevanja za 

druge, bude li 

opraštalo i ljubilo, 

znat ću da si u crkvi 

doista razgovarao s 

Bogom. Čovjek 

molitve je svjetlost 

svijeta, s čovjekom 

molitve treba se 

susresti i na ulici i 

meĎu 

ljudima….i…..zato 

te čekam vani.  


